
SIS Jong dierenavond 2018 

Onze jongdierenavond op 1 september jl. was met zo’n 60 leden en 115 jonge duiven in de kooien 

goedgevuld, van iedere fokker werd het veelbelovendste dier uitgekozen. Er is geen overall winnaar, 

veel dieren zijn nog in de rui en een aantal dieren is nog te jong om goed te beoordelen.  

Spaanse rassen                                                                                                                                                        

Spaanse rassen hebben sowieso meer tijd nodig, 

sommige rassen zijn pas met drie jaar volwassen. 

Vanuit de leden horen we de vraag of we dieren tot 

twee jaar nog als jonge duif willen laten keuren, er is 

wat voor te zeggen, een Gorguero heeft b.v. pas bij 

drie jaar volgroeide neusdoppen.  

 

Beginnen met de BBQ                                                                                                                                                                          

We begonnen met de BBQ, hier aten uiteindelijk 50 leden mee en hoewel de nieuwe cateraar zijn 

best deed kon hij ons Hubert en Jet niet doen vergeten, zij zijn helaas gestopt, mij lijkt voor volgend 

jaar een Indisch buffet een goed alternatief!  

Lezing Stefan Göbel                                                                                                                                               

Intussen was ook Stefan Göbel, de dierenarts van 

Dierenkliniek van der Sluis gearriveerd die voor een 

goed gevulde zaal een interessante lezing over de 

‘’jonge duivenziekte’’ gaf en na afloop vragen uit de 

zaal beantwoorde. Hopelijk hebben de fokkers wat 

aan zijn adviezen en gaan er weer meer leden jonge 

duiven inzenden. Heel belangrijk blijft het om je 

duiven (zeker de jonge duiven) te trainen voor ze naar 

een show gaan. De hele presentatie van Stefan 

hebben de leden inmiddels per mail ontvangen en hij staat ook bij van der Sluis en bij de SIS op de 

site.  

Bespreking duiven                                                                                                                                            

Hierna begon de bespreking van de ingezonden duiven tussen de keurmeesters en de fokkers wat 

altijd in een gezellige en gemoedelijke sfeer gebeurt 

en waar de fokkers hopelijk wat aan hebben.  

Loterij en opruimen                                                                                                                                              

De loterij die een mooie prijzentafel had die rijkelijk 

was gevuld, waarvoor dank aan o.a. DIERTOTAAL 

Dekkershoek, leverde weer een mooi bedrag op voor 

de clubkas en een flink aantal gelukkige winnaars. 

Hierna restte ons nog de vele mooie duivenverhalen 

en de versnaperingen van de bar die als vanouds 

weer in goede handen was van Jacques en Lenie.     Klik onder of boven voor volgende pagina. 



Het opruimen was met vereende krachten ook weer een snel geklaard en ook willen wij iedereen 

bedanken voor jullie komst naar het Zuiderpark en niet in het minst de leden die van ver komen. 

Ingezonden duiven                                                                                                                                                     

29 Balearen, 21 Gaditano’s, 25 Jiennensen, 11 Laudino’s, 17 Canario’s, 8 Valencianen, 4 Marteño’s. 

 

Bas Mullekes.   
 

 


